
 

 

 

 

 

Številka: 90000-4/2021-35 

Ljubljana: 19.03.2021 

 

 

Mestna občina Ljubljana                                                                                           

21. seja MS          k 2. točki 

Mestni trg 1, Ljubljana 

 
Zadeva: Svetniško vprašanje 

 

Spoštovani gospod župan, spoštovani pristojni na Oddelku za gospodarske dejavnosti in 

promet,  

 

na podlagi 97. člena poslovnika Mestnega sveta MOL zastavljam naslednje svetniško 

vprašanje: 

 

Pred natanko enim letom sem na vas naslovila svetniško pobudo za vzpostavitev javnega 

potniškega prometa z ladjico po reki Ljubljanici. Na pristojnem Oddelku za gospodarske 

dejavnosti in promet je bila malo za tem sprejeta odločitev, da se še v letu 2020 poskusno uvede 

rečno progo št. 101, ki bo del ljubljanskega potniškega prometa. Prvotni načrt je predvideval 

začetek obratovanja proge v maju 2020, zaradi epidemije  Covid-19  naj bi bil projekt 

prestavljen. V poletju 2020 je bil pričetek delovanja proge št. 101 napovedan  za konec lanskega 

leta, ko bodo pridobljena vsa potrebna soglasja. 

 

Glede na navedeno me zanima, kaj se trenutno dogaja z omenjenim projektom in kakšna je 

dejanska časovnica pričetka delovanja rečne proge 101. Zanima me tudi, kako bo potekalo 

delovanje te proge. Ali res drži, da bo na začetku prevoz opravljala zgolj ena ladjica in da bo 

frekvenca prevozov precej redka? Osebno bi si želela, da se možnost javnega prevoza (z 

ustrezno pravno podlago) omogoči več ladjicam (oz. njihovim lastnikom) ter da je frekvenca 

prevozov tako pogosta, da bo ta linija predstavljala resno alternativo drugim načinom (javnega) 

prevoza. 

 

V pričakovanju odgovora vas lepo pozdravljam, 

 

 

Maša Kociper,  

mestna svetnica SAB, Svetniški klub Samostojnih svetnikov  

 

 

 

 


